



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

**ACCORD SUR LA CONSERVATION DES OISEAUX D'EAU MIGRATEURS  
D'AFRIQUE-EURASIE  
(La Haye, le 15 août 1996)**

Notification conformément à l'article XVII de l'Accord

Le Dépositaire, se référant à la notification dépositaire [Oiseaux d'eau migrateurs n° 07/2023](#) du 12 mai 2023, communique le suivant.

Au 10 août 2023, date d'expiration du délai spécifié pour la notification d'objection aux corrections proposées, aucune objection n'a été notifiée au Dépositaire. En conséquence, le Dépositaire a effectué les corrections requises dans les textes anglais, français, arabe et russe du Tableau 1 de l'Accord.

Les copies certifiées conformes en anglais, français, arabe et russe ont été corrigées et sont disponibles sur le site du ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas à l'adresse suivante : <https://verdragenbank.overheid.nl/en/Treaty/Details/007342>.

La Haye, le 24 août 2023

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

Oiseaux d'eau migrateurs No. 08/2023



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

**AGREEMENT ON THE CONSERVATION OF AFRICAN-EURASIAN MIGRATORY WATERBIRDS  
(The Hague, 15 August 1996)**

Notification pursuant to Article XVII of the Agreement

The Depositary, with reference to depositary notification [Migratory Waterbirds No. 07/2023](#) of 12 May 2023, communicates the following.

By 10 August 2023, the date on which the period specified for the notification of objection to the proposed corrections expired, no objection had been notified to the Depositary. Consequently, the Depositary has effected the required corrections to the English, French, Arabic and Russian texts of Table 1 of the Agreement.

The corrections have been incorporated in the English, French, Arabic and Russian Certified True Copies and can be accessed on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at the following address: <https://verdragenbank.overheid.nl/en/Treaty/Details/007342>.

The Hague, 24 August 2023

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

Migratory Waterbirds No. 08/2023